
ABCDE 

Äldreomsorgen                                                                               2006-01-20 
Ö s t e r m a l m s   
s t a d s d e l s f ö r v a l t n i n g  
 

 
 
Protokoll från stadsdelsnämndens pensionärsråds sammanträde 2006-01-16 
 
Justeras 2006-01-18 
 
 
 
………………………………… ………………………………….. 
Sven Ingvar Larsson  Ingrid Stockman  
 
Närvarande ledamöter  
  SPF Sven-Ingvar Larsson 
  SPF Clas Hagwall 
  SPF Jutta Askergren 
  PRO Ingrid Stockman 
 
Närvarande ersättare SPF Yvonne Wendt 
  SPF Ulla Löfberg 
  SPF Carl-Johan Ihrfors 
  PRO Anita Lundin 
   
 
Föredragande tjänstemän: Marianne Snell och Gunvor Jansson samt  Christina Roman från 
biståndsenheten under § 12. Lina Björnsdotter, praktikant från Sköndal, deltog under hela 
sammanträdet. 
 
§ 1. Val av protokolljusterare 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att Sven Ingvar Larsson och Ingrid Stockman att 
att justera dagens protokoll. 
 
§ 2.  Tid för protokolljustering 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd beslutar att protokollet ska justeras den 18 januari 2006 kl. 
8.00.  
 
§ 3. Konstituering av pensionärsrådet 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd utser Sven Ingvar Larsson till ordförande och Ingrid 
Stockman till vice ordförande för 2006. 
 
§ 4. Föregående sammanträdesprotokoll 
Efter genomgång beslutar pensionärsrådet att lägga protokollet från 2005-12-05 till 
handlingarna. 
 
§ 5. Rapport från äldreboendena 

• Från Dianagården rapporteras att där var lika trevligt som vanligt vid besöket den 
22/11. Dock var inga politiker närvarande. 

• Linnégården byter entreprenör och den 2006-04-01 då Attendo Care tar över driften.  
• Enheten för psykiskt funktionshindrade på Rio är inte klar. 
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§ 6. Information från KPR  
Kommunala pensionärsrådets protokoll nr 9/2005 lades till handlingarna liksom minnes-
anteckningar från KPR:s möte med kommunstyrelsen 2005-11-23. 
 
§ 7. Kvalitetsarbete 
Fredagen den 20/1 är två representanter från pensionärsrådet inbjudna till KLEO:s  
referensgrupp, som arbetar med att ta fram kvalitetssystem för äldreomsorgen. 
 
§ 8. Val av representanter i förtroenderåd m.m. 
Följande personer är valda som representanter för respektive verksamhet:  
 

• Linnégården – Ingrid  Stockman 
• Kattrumpstullen – Rune Hasp, Margareta Thörnblom 
• Dianagården – Anita Lundin 
• Rio, Gärdet – Jutta Askergren 
• Körsbärsgården – Claes Hagwall 
• Kampementet – Yvonne Wendt 
• Hemtjänsten – Ulla Löfberg 

 
§ 9. Enheternas VP 
Generellt sett anser pensionärsrådet att 2005 års planer har en något mer enhetlig formulering 
än tidigare. Rådet väcker frågan vem som ansvarar för dokumenten; enhetschefen torde vara 
en lämplig person och detta borde synliggöras. För synpunkter på respektive enhet se bilaga.  
 
§ 10. SPR:s Verksamhetsberättelse 2005 
Deltagarna ombeds läsa igenom ordförandens förslag till verksamhetsberättelse för 
pensionärsrådet och återkomma med synpunkter tills nästa sammanträde. 
 
§ 11. Politikerutfrågning 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd har inför valet 2006 ställt ett antal frågor till de politiska 
partierna. Då alla ännu inte har svarat skall ytterligare påminnelse skickas ut.  
 
§ 12. Köp av platser inom särskilda boendeformer  
Christina Roman redovisar förvaltningens köp av platser i särskilt boende 2005. Ett dokument 
som särskiljer korttidsplatser från permanenta platser efterfrågas för något tydligare insyn.  
 
§ 13. Samarbete med handikapprådet 
Handikapprådet söker samarbete med pensionärsrådet då de anser att frågor gällande äldre 
handikappade bör behandlas i rådet. Pensionärsrådet kan inte träffa handikapprådet som 
föreslagits den 9 mars. Pensionärsrådet bjuder därför in handikapprådet till sammanträdet den 
13 mars kl. 14 -15 för att dels presentera eventuellt konkreta frågor, dels berätta om deras 
tankar om framtida samverkan.  
  
§ 14. Plus-tjänster 
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Plus-tjänster är tänkta som extraresurser för att höja kvaliteten inom äldreomsorgen. Stöd i 
form av handledning kommer att erbjudas. Inom Östermalm finns idag redan 14 personer med 
anställningsstöd. 
 
§ 15. Fixar-Frasse 
Förutsättningarna utreds och förvaltningen återkommer i frågan. 
 
§ 16. Ansökan om medel till Mat-projekt 
Pensionärsrådet ställer sig bakom förvaltningens ansökan.  
 
§ 17. Återredovisning av Fokus-grupper om framtidens äldreboende 
Tid för återredovisning gruppvis är föreslagna till den 20 resp 23 februari.  
 
§ 18. Möte med moderata politiker 
Stadsdelsnämndens pensionärsråd kommer att bjudas in att träffa moderata politiker  
den 9 mars.  
 
 
 
Gunvor Jansson 
sekreterare 
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Bilaga - Pensionärsrådets synpunkter på några av Verksamhetsplanerna  
 
Biståndsenheten: 
I verksamhetsplanen understryks enhetens uppdrag av myndighetsutövning gentemot den 
enskilde (sid. 3). Rådet anser att man även bör lyfta fram det faktum att utredningarna skall 
utgå från individens behov. Pensionärsrådet ifrågasätter också om behovet av dagverksamhet 
är tillgodosett, vilket man hävdar på sidan 5, och efterlyser vidare en ”demenssamordnare”. 
Denne kan fånga upp människor på väg in i demenssjukdom och samordna insatserna.  
 
Kattrumpstullen:  
Rådet anser att man bör tillägga att man vakanshåller när det är möjligt. Annars är det en bra 
plan för övrigt. 
 
Rio: 
Positivt att notera samarbetet med pensionärsföreningar och Väntjänst.  
 
Dianagården: 
Den låga sjukfrånvaron noteras. Kvalitetsgarantierna är bra. 
 
Bo Bergman: 
Pensionärsrådet frågar vad förvaltningen menar med att en ”översyn skall ske av SPF 
Väntjänst tjänster”. Förvaltningen förtydligar detta.  
 


